
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 13/01/2022 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Αποδυνάμωση του Κέντρου Υγείας Στυλίδας της Φθιώτιδας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους του Δήμου Στυλίδας της Φθιώτιδας, 
προβληματισμένοι είναι οι κάτοικοι της περιοχής τους, σχετικά με τις συνεχείς 
μετακινήσεις των γιατρών του Κέντρου Υγείας Στυλίδας και των Περιφερειακών Ιατρείων 
που υπάγονται σ' αυτό. Αναρωτιούνται οι ως άνω που αποσκοπούν τελικά όλες αυτές οι 
μετακινήσεις, καθώς θεωρούν ότι η σταδιακή αποδυνάμωση των τελευταίων χρόνων θα 
οδηγήσει τελικά στο κλείσιμο του Κ.Υ. Στυλίδας. Ζητούν οι ως άνω να μεσολαβήσουμε, 
ώστε να δοθεί μια ξεκάθαρη απάντηση από τους αρμόδιους Φορείς για το μέλλον της 
Δημόσιας Υγείας στους πολίτες του Δήμου Στυλίδας και της ευρύτερης περιοχής της 
ανατολικής Φθιώτιδας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Για ποιο λόγο αποδυναμώθηκε το Κ.Υ. Στυλίδας; 

 
2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προχωρήσετε, ώστε να μην κλείσει το Κ.Υ. 
Στυλίδας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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